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Voor behandeling in de gemeenteraad van 25/04/2017 

 
Indiener : Hans Keldermans  

 
Vraag: 

  
Opvoeren van de “ophaalfrequentie” van de roze afvalzak. 

 
Toelichting: 
 

Onlangs werd de nieuwe afvalzak voor gemengde plastics in gebruik genomen. 
De roze zakken kan je aan huis laten ophalen. 

Dit gebeurt echter slechts om de 8 weken. 

 
Je mag volle roze zakken ook zelf naar het recyclagepark brengen maar dat is 

niet voor alle Mechelaars even evident. 
Zo blijven vele oudere en minder mobiele personen noodgedwongen 8 weken 

met (een) bijkomende vuilniszak(ken) in huis zitten. 
Los van ev. plaatsgebrek ( plastics hebben vaak een groot volume en bij de 

doelgroep is de behuizing veelal niet riant )kan er met de huidige 
ophaalfrequentie een geur – en hygiëneprobleem ontstaan. 

Vele etenswaren, vaak vis, kip & vlees, worden verpakt in dit materiaal 
aangeboden. 

Aan de burgers vragen om al deze plastics eerst even af te wassen alvorens ze  
in de zak te steken is niet alleen onwerkbare onzin maar bovendien, indien het 

al zou gebeuren, een extra belasting van het milieu.  
  

Het kan niet de bedoeling zijn dat het sorteren en efficiënt & hygiënisch 

(tijdelijk ) bewaren van afval een privilege wordt voor de beter begoeden 
enerzijds en een overlast wordt voor zwakkere mensen in onze samenleving 

anderzijds.  
 

Daarom vragen wij dat het stadsbestuur wil onderzoeken of het mogelijk is  
om de ophaalfrequentie van de roze zak gevoelig op te drijven. 
 

Hans Keldermans 
20/04/2017          

 
 

 
 

 
 


